
Zápisnica 
Z výročnej členskej schôdze Slovenského retriever klubu 

Veľké Úľany 16.09.2023 
 
 

1. Zahájenie členskej schôdze 

MVDr. Dušan Valenta, prezident SRK, zahájil členskú schôdzu a privítal prítomných 
členov.  
 
 
2. Registrácia prítomných členov 

Podľa overenej prezenčnej listiny bolo na členskej schôdzi prítomných 28 členov SRK.  
 
 
3. Oboznámenie s programom a priebehom členskej schôdze, odsúhlasenie programu 

Oboznámenie s programom a priebehom schôdze, prednesené sekretárkou klubu, bolo 
jednohlasne prítomnými členmi schválené. 
 
 
4. Voľby komisií a overovateľov zápisnice 

Voľby do komisií prebehli bez námietok členov klubu a bez výmeny navrhovaných členov. 
 

Mandátovo-volebná komisia:  
predseda: Monika Holická  
členovia: Katarína Násadová, Iveta Sokolová 
- 28 členov hlasovalo  
- ZA: 28  PROTI: 0 ZDRŽALI SA: 0 
 
Návrhová komisia:  
predseda: Monika Hrmová 
členovia: Daniela Deptová, Timea Kukanová 
- 28 členov hlasovalo 
- ZA: 28  PROTI: 0 ZDRŽALI SA: 0 
 
Overovatelia zápisnice:  
Andrea Kúdelová  
Miroslava Rajtárová 
- 28 členov hlasovalo 
- ZA: 28  PROTI: 0 ZDRŽALI SA: 0 

 
5. Schválenie rozpočtu pre rok 2023 

Ekonómka klubu, Ingrid Kašubová, predniesla návrh rozpočtu pre kalendárny rok 2023, 
za ktorý sa hlasovalo nasledovne: 

- 28 členov hlasovalo 
- ZA: 28  PROTI: 0 ZDRŽALI SA: 0 
 



6. Voľby 

Členská schôdza odhlasovala uskutočnenie volieb verejným hlasovaním zdvihnutím ruky. 

- 28 členov hlasovalo 
- ZA: 28  PROTI: 0 ZDRŽALI SA: 0 
 

Výsledky hlasovania o jednotlivých kandidátoch do výboru SRK: 

1. Ing. Ivana Beláňová   ZA: 27  PROTI: 0 ZDRŽALI SA: 1 

2. Mgr. Peter Beláň    ZA: 27  PROTI: 0 ZDRŽALI SA: 1 

3. Mgr. Alexandra Gašparová  ZA: 27  PROTI: 0 ZDRŽALI SA: 1 

4. Ingrid Kašubová    ZA: 27  PROTI: 0 ZDRŽALI SA: 1 

5. Adriana Martonková   ZA: 27  PROTI: 0 ZDRŽALI SA: 1 

6. Edita Schlumsová   ZA: 27  PROTI: 0 ZDRŽALI SA: 1 

7. MVDr. Dušan Valenta   ZA: 27  PROTI: 0 ZDRŽALI SA: 1 

 

Výsledky hlasovania o jednotlivých kandidátoch do kontrolno-revíznej komisie SRK: 

1. Ing. Zuzana Gašparová   ZA: 27  PROTI: 0 ZDRŽALI SA: 1 

2. Bc. Ivan Šiška    ZA: 27  PROTI: 0 ZDRŽALI SA: 1 

3. Jozef Kukan    ZA: 26  PROTI: 0 ZDRŽALI SA: 2 

 

Voľba predsedu kontrolno-revíznej komisie SRK: 

Z troch zvolených členov prejavila súhlas s kandidatúrou do funkcie predsedu kontrolno-revíznej 
komisie len Ing. Zuzana Gašparová a bola zvolená za predsedu kontrolno-revíznej komisie. 

ZA: 27 

PROTI: 0 

ZDRŽALI SA: 1 

 

 



Novozvolení členovia výboru SRK si rozdelili funkcie nasledovne:  

1. Prezident – MVDr. DuŠan Valenta 
2. Vice-prezident – Ing. Ivana Beláňová 
3. Sekretár – Mgr. Alexandra Gašparová 
4. Ekonóm – Ingrid Kašubová 
5. Hlavný poradca chovu – Edita Schlumsová 
6. Výcvikár – Mgr. Peter Beláň 
7. Matrikár – Adriana Martonková 

 
7. Rôzne – diskusia 

 
A) Edita Schlumsová pripomína a oboznamuje členov s podmienkami na čakateľa rozhodcu 

pre exteriér.  

 
B) Ivana Beláňová – výzva na pravideľné uhrádzanie platieb: 

Ivana Beláňová pripomína členom klubu, aby uhrádzali poplatky za vrhy pravidelne po 
odchovaní šteniat a do poznámky uvádzali písmeno vrhu pre ľahšiu identifikáciu platieb. 
Následne Andrea Kúdelová upozorňuje na chybu v poplatkoch. Upraví sa na stránke. Jedná 
sa o: Jednorázový poplatok PÁRENIE PSOM - platí majiteľ psa po narodení aspoň 3 živých 
šteniat, ak sa jedná o psov držaných na Slovensku. V prípade párenia v zahraničí je majiteľ 
suky oslobodený od poplatku za psa.  

C) Ivana Beláňová – návrh na zrušenie povinnosti očkovania kotercového kašla na klubových 
akciách: 

Ivana Beláňová navrhuje zrušenie povinnosti očkovať kotercový kašel na klubových akciách 
(pracovných skúškach). Po diskusii sa hlasovalo nasledovne: 

- 28 členov hlasovalo 

ZA: 25  PROTI: 1 ZDRŽALI SA: 2 

Návrh sa prijal a ruší sa povinnosť očkovania kotercového kašla na klubových akciách.  

D) Ivana Beláňová – návrh na uvádzanie odporúčania očkovať kotercový kašel: 

Ivana Beláňová na základe zrušenia povinnosti navrhuje pridať do propozícii na akcie 
odporúčanie očkovať kotercový kašel, nie však povinnosť. Po diskusii sa hlasovalo 
nasledovne: 

- 28 členov hlasovalo 

ZA: 28  PROTI: 0 ZDRŽALI SA: 0 
 

E) Valter Schovanec – informovanosť ohľadom kalendára skúšok na ďalší rok:  

Valter Schovanec žiada výbor klubu, aby uvádzali klubové skúšky v kalendári akcii 
s predstihom na ďalší rok. Diskusia ohľadom množstva akcii, ktoré prídu na termín, kedy sú 



akcie naplánované. Výbor klubu musí častokrár upravovať termíny na poslednú chvíľu z 
dôvodu obsadenosti revírov, vyťaženosti rozhodcov a pod.  
Výbor klubu sa pokúsi informovať o skúškach s čo najväčším možným predstihom  
 
 
18:30 – 2 členovia odišli z členskej schôdze.  
 
 

F) Andrea Kúdelová – návrh na vzdelávanie členov a nových chovateľov: 

Andrea Kúdelová prišla s návrhom, aby klub usporiadal semináre/webináre/prednášky pre 
členov klubu na rôzne témy. Nakoľko je veľa nových chovateľov a p. Kúdelová má za to, že 
majú záujem sa vzdelávať, navrhuje aby sa klub pokúsil usporiadať nejakú vzdelávaciu akciu.  
 
Po diskusii prišiel návrh na informovanie členov SRK prostredníctvom facebooku a web 
stránky o tejto možnosti, prezistenie záujmu o konkrétne témy a následné usporiadanie 
akcie s minimálnym počtom účastníkov. Hlasovalo sa nasledovne: 

- 26 členov hlasovalo 

 
ZA: 26  PROTI: 0 ZDRŽALI SA: 0 
 
 
 

G) Klubové dovolenky: 

Diskusia o klubových dovolenkách s retrievermi, ktoré v minulosti prebiehali. Výbor 
oboznámil členov s tým, že sa nepodarilo zohnať priestor, kde by bolo ubytovanie vhodné 
pre také množstvo psov, revíry a voda. Členovia klubu skúsia prezistiť možnosti.  
 
 

H) Často kladené otázky: 

 
Diskusia ohľadom pridania často kladených otázok + odpovede k nim na stránku klubu.  
 
 

I) Valter Schovanec – prenesenie titulu CACT: 

Valter Schovanec prišiel s návrhom o zavedenie prenosu titulu CACT psovi, ktorý získal titul 
R.CACT pokiaľ pes, ktorý dostal titul CACT je už šampiónom práce.  
Prezident klubu Dušan Valenta oboznamuje s informáciou, že si nemyslí že je v kompetencii 
klubu toto meniť.  
Výbor klubu prezistí možnosti.  
 
 
18:45 – 2 členovia odišli z členskej schôdze.  
 

8. Členská schôdza nadpolovičnou väčšinou prítomných členov schválila uznesenie 
návrhovej komisie 

- 24 členov hlasovali 

ZA: 24 PROTI: 0 ZDRŽALI SA: 0 



9. Záver členskej schôdze 

Dušan Valenta sa rozlúčil s prítomnými členmi a ukončil členskú schôdzu.  
 
 
 
Zapísal:   Alexandra Gašparová 
Zápisnicu overili:  Andrea Kúdelová, Miroslava Rajtárová 
 
Súčasťou originálnej zápisnice, ktorá je podpísaná overovateľmi zápisnice sú taktiež 
originálne zápisnice mandátovo-volebnej komisie a návrhovej komisie. Dokumenty sú 
uložené na archiváciu u sekretárky klubu.  


